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واليبال و بسكتبال در آذربايجان شرقي مظلوم واقع شدهاند

مدير باشگاه گسترش فولاد تبريز گفت: واليبال و بسكتبال در آذربايجان شرقي مظلوم واقع شدهاند.

مدير باشگاه گسترش فولاد تبريز گفت: واليبال و بسكتبال در آذربايجان شرقي مظلوم واقع شدهاند.

مهدي دادرس امروز در گفتوگو با خبرنگار فارس در تبريز اظهار داشت: من براي صعود تيم فوتبال گسترش فولاد به ليگ برتر آمدهام
و اميدوارم در پايان فصل اين تيم به مسابقات ليگ حرفهاي ايران صعود كند.

وي افزود: نقاط ضعف تيم گسترش فولاد مرحله به مرحله شناسايي و ترميم شده و اين تيم رفته رفته در رقابتهاي ليگ دسته اول
ايران اوج ميگيرد.

مدير باشگاه گسترش فولاد تبريز تصريح كرد: اين تيم براي صعود به ليگ برتر حمايت مسئولان تبريز همچنين تماشاگران اين شهر را
طلب ميكند و در صورت حمايتهاي صورت گرفته صعود اين تيم دور از انتظار نيست.

دادرس، در مورد زمان تعطيلات نيم فصل گفت: اين وقفه هر چقدر بيشتر باشد براي بازپروري تيم به نفع گسترش فولاد تبريز بوده اما
برگزاري اردوي تيم منوط به نظر لوكا بوناچيچ است.

وي، همچنين از جذب چند بازيكن در نيم فصل به تيمش خبر داده و تصريح كرد: با قوانين جديد ما قادر به جذب چند بازيكن بوده و
اميدواريم بتوانيم با بازيكنان جديد نقاط ضعف تيم را ترميم و راه صعود به ليگ برتر را هموارتر سازيم.

دادرس، افزايش تيمهاي باشگاه گسترش فولاد را با موافقت مديريت اين مجموعه ميسر دانسته و گفت: اگر مديريت اين گروه
صنعتي اجازه دهد به طور حتم گسترش فولاد در ساير رشتهها نيز تيمداري خواهد كرد.

وي، در پاسخ به سؤالي مبني براينكه با توجه به سوابق شما در واليبال احتمال تيمداري باشگاه گسترش فولاد در اين رشته ممكن
خواهد بود تصريح كرد: رشتههاي واليبال و بسكتبال در آذربايجان شرقي بسيار مظلوم واقع شدهاند اما اينكه باشگاه گسترش در اين
رشتهها سرمايهگذاري كند يا ساير رشتههاي ورزشي ديگر، بستگي به نتيجه برگزاري جلسهاي در حضور آقاي زنوزي مدير عامل گروه

صنعتي گسترش فولاد تبريز خواهد بود.
مهدي دادرس،چندي پيش به مديريت باشگاه گسترش فولاد تبريز انتخاب شد، وي قبلا مدير باشگاههاي سايپا و پيكان را بر عهده

داشته است.
دادرس در معارفه خود از مديريت گسترش فولاد قول سرمايهگذاري در چند رشته ورزشي ديگر را نيز گرفت.

با اين حساب معلوم نيست آيا در تبريز كه همه نگاهها به فوتبال بوده و توجه بخش خصوصي به ساير ورزشها در حد صفر است، آيا
وي موفق خواهد شد كه نام باشگاه گسترش فولاد را به ساير رشته تعميم دهد يا خير.
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